

《单词百科:misapprehensive是什么意思?misapprehensive怎么发音?misapprehensive的解释和用法》

英语单词misapprehensive是什么意思?misapprehensive怎么读?misapprehensive怎么发音?简答网为您整理了misapprehensive的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



misapprehensive怎么读

misapprehensive的读音: ['mɪs æprɪ'hensɪv]

misapprehensive的意思

1、adj. 误会的, 误解的;

misapprehensive的双语例句

1、Though he seemed to listen carefully, he was inattentive and misapprehensive.

他好像是在注意听,但却漫不经心,会错了意.

2、 In the article the misapprehensive factors of the villa landscape design in the present society were analyzed.

首先分析了目前社会上别墅景观设计的误区。

3、 Currently, health education to HIV infectors' neighbors and common people should pay more attention to care for HIV infectors, correct misapprehensive and teach prevent measures.

现阶段,我省感染者周围人群的健康教育应注重对感染者的人文关怀、纠正人群对非艾滋病传播途径的误解、开展艾滋病预防措施的教育。

4、 But how to conquer a solid technical foundation for further arts of piano playing is an neglected and misapprehensive problem and it is also an important subject to most piano players.

但是如何打好坚实的技术基础,进而系统地掌握钢琴演奏艺术,却是一个经常被演奏者忽视和误解的问题,也是一个非常重要的课题。

5、 But he hopes to emphasize really a bit, oneself word may let a person produce misapprehensive Yahoo high level to celebrate Microsoft to cancel bought message, regard its as a kind of victory.

但他确实希望强调一点,自己的话可能让人产生误解雅虎高层庆祝微软取消收购的消息,并将其视为一种胜利。

6、 Core competence is a source power keeping the private technology-oriented enterprises sustainable development. The thesis expounds and analyses the identifying methods and judgement standards of core competence, and also points out some misapprehensive aspects in identifying the core competence in the private scientific and technological enterprises.

核心竞争能力是民营科技企业持续发展的源动力,文章对民营科技企业核心竞争能力识别方法和判断标准进行阐述和分析,并指出当前民营科技企业对核心竞争力识别方面所存在的一些误区。

以上是简答网为您整理的misapprehensive怎么读的相关信息,希望对大家有所帮助。查看更多关于misapprehensive的用法、misapprehensive的释义、misapprehensive的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/misapprehensive>